

TABLE OF CONTENTS

目 录

A Method of Finding Stock Buying Point Based on Moving Average Price and Big Data Analysis

(一种基于移动平均价和大数据分析的寻找股票买入点的方法)

X. X. XU, L. Z. WANG, C. D. CHENG.....1

Study on Driver Decision and Management Optimization of Airport Taxi

(机场出租车的司机决策与管理优化研究)

R. Q. LI, Y. F. CAO, Z. P. LIU.....7

Analysis of the Influence of Multiple Linear Regression on Construction Price

(基于多元线性回归对建筑价格的影响分析)

Y. L. PING.....19

Using AMF-HXA for Difference of Residents' Income between Urban and Rural Areas of Hunan Province

(基于 AMF-HXA 的湖南省城乡居民收入差异研究)

Z. W. BAI, X. W. WEN, S. LIU, Y. Z. LI, F. WANG.....26

The Effectiveness Analysis of Combined Forecasting Model

(组合预测模型的有效性分析)

Y. P. SUN.....39

Dimension Reduction Comparison between PCA and LDA

(主成分分析与线性判别分析降维比较)

L. H. BAO.....47

Application of Partial Linear Variable Coefficient EV Model in Fresh Product Sales Forecast under Missing Data

(缺失数据下部分线性变系数 EV 模型在生鲜产品销售量预测中的应用)

Z. J. WEI, Y. H. GONG, C. L. LI.....53

Confidence Interval Construction of Risk Ratio of Chronic Diseases Based on Gradient Statistics under Poisson Distribution

(Poisson 分布下基于梯度统计量的慢性病风险比的置信区间构造)

H. M. MENG, H. Y. JIA, Z. YAN.....63

Short-Term Load Forecasting Based on Variable Weighted Synthesis of Different Kernel SVM

(基于不同核支持向量机变权综合的短期负荷预测)

D. F. MA.....73

The Prediction of Economic Vitality in Hunan Province and Its Influencing Factors

(湖南省经济活力的预测及其影响因素的研究)

J. LUO, X. ZHANG, Y. H. LI.....81

Kano Model Analysis of Consumer Function Requirement of Online Short-Term Rent App
(在线短租 App 消费端功能需求的 Kano 模型分析)

S. Q. GAO, J. H. LI, R. GUAN, H. J. WANG.....90

Analysis and Forecast of Stock Price Law Based on ARIMA Model
(基于 ARIMA 模型的股市价格规律分析与预测)

J. SHI, W. LIU, Z. C. FENG, C. H. ZHANG, Y. X. ZHOU.....101